
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 4. februar 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål A

Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeren flere gange har påstået, at regeringens af-

tale om initiativer mod kortsigtede investeringer i private udlejningsboliger ikke vil ramme

andelsboligerne, eksempelvis på Facebook den 29. januar 2020, når Jyske Bank sænker

værdien på andelsboliger med 15 pct., efter at der blev indgået en politiske aftale?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen
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